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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО УСТРОЙСТВО НА ТЕРИТОРИЯТА, АРХИТЕКТУРА 
И ЖИЛИЩНА ПОЛИТИКА 

 
ПРОТОКОЛ № 6 

 

 
от заседанието на Постоянната Комисия по Устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика, проведено присъствено в Зала № 1, ет. 2, сградата на ул. 
„Московска“ № 33. 

 
 
 
 

Днес, 24.04.2024 г. в Зала № 1, ет. 2, сградата на ул. „Московска“ 33 се проведе 

присъствено заседание на Постоянната Комисия по Устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика.     

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 13 общински 
съветника, поради което заседанието може да бъде проведено. 

 

Към момента отсъстват Благовест Георгиев, Диана Тонова, Войслав Тодоров и Георги 
Георгиев. 

За присъствалите на заседанието общински съветници- членове на Комисията се води 
присъствен лист, който е приложен към Протокола- Приложение № 1. 

 

За присъствалите на заседанието на Комисията граждани, представители на 
юридически лица, на институции и журналисти се води отделен списък, който също е приложен 
към документите на заседанието. 

 

Председателя на Комисията докладва дневния ред на заседанието на Комисията, заедно 
с допълнителните т. 1 и т. 2, обявени и представени на всички членове предварително. 

Севделина Петрова предлага разместване на точките, като допълнителна т. 2 и т. 27 
да бъдат разгледани в началото на заседанието. 

Членовете на Комисията гласуваха поименно предложеният дневен ред, заедно с 
допълнителните  т. 1 и т. 2 и с разместването на точките, както следва: 

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  За  За За 

 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

http://council.sofia.bg/
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АННА  
СТОЙКОВА 

ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За  За  - - За За За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

      
      
     Въз основа на гласуването комисията реши: 
 
 
     Приема дневния ред за заседанието на комисията, заедно с допълнителните т. 1 и т. 2 и 

заедно с разместването на точките. 
 
     
     Приетият дневен  ред е приложен към Протокола- Приложение № 2. 

По допълнителната т. 2. от дневния ред: 

Цветомир Петров присъства и представя доклада, като негов съвносител. Предлага 
корекция в т. IV на проекта за решение, тъй като е допусната техническа грешка, а именно: 
вместо текста: „….с идентификатор 68134.902.3….“ да се чете текста: „….с идентификатор 
68134.109.14….“. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага, 
поради допусната техническа грешка в т. IV от проекта за решение вместо текста: „….с 
идентификатор 68134.902.3….“ да се чете текста: „….с идентификатор 68134.109.14….“. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За -  За - За За За За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За  За - - За За За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 27. от дневния ред: 

Стефан Спасов се присъединява като съвносител по доклада с писмо от 19.04.2024 г. 

Постъпило е и писмо, вх. № СОА24-ВК66-3484/2/23.04.2024 г. от Кмета на район „Банкя“. 

Георги Георгиев се присъединява към заседанието, като с него общинските съветници 
са 14. 

Стефан Спасов, като съвносител по доклада го представя. 

Борис Бонев също представя информация по доклада, като казва, че са допуснати   
технически грешки в предложения проект за решение, като иска да бъдат коригирани: 

т. II. вместо текста „…имотите по т. 1…“  да се чете текста „…имота по т. 1…“; 

т. III. „Обявява имота, описан в т. I, за публична общинска собственост от момента на 
безвъзмездното придобиване на правото му на собственост от Столична община.“; 

т. V. да се счита като т. IV със същото съдържание; 

Последното изречение в проекта за решение да се чете, а именно: „Контролът по изпълнение 
на решението се възлага на ПК по Икономика, собственост и дигитална трансформация на СОС.“. 

Ана Стойкова информира членовете, че има постъпило становище на Кмета на район 
„Банкя“ и счита, че трябва предварително да са проведени разговори с районния кмет и със 
обществеността, както и да има предварително съгласие с Областната управа и НСО. Казва, че 
върху терена има реституционни претенции и ще трябват много средства за обезщетяване на 
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собствениците. Декларира, че няма да подкрепи доклада, преди да са се състояли предварително 
разговорите и да се изяснят въпросите и тогава да се разглежда доклада. 

Стефан Спасов казва, че няма тежести върху имота. 

Борис Бонев казва, че има издадени 24 броя актове на район „Банкя“, издадени 1999 г. и 25 
години не са предприети никакви действия за премахване на незаконното строителство. Казва, 
че инвестиционни намерения все още няма с този доклад и призовава да не се мери с двоен аршин- 
допълнителната т.2, която се е разгледала първа е идентична и се е приела единодушно. 

В 10.35 часа Войслав Тодоров се присъединява към заседанието, като с него 
присъстващите общински съветници на заседанието са 15. 

Георги Георгиев счита, че нито едно правило не казва, че за да води Кмета на СО 
преговори, трябва да има решение на СОС. Предлага доклада да бъде отложен, да се прецизира, 
районния кмет да проведе обсъждане. 

Лорита Радева предлага да се отложи доклада за следващото заседание  Кмета на район 
„Банкя“ да бъде поканен и да представи конкретни данни  за реституцията, с квадратури на 
имотите, за да има пълна информация. 

Председателя на Комисията подлага на гласуване предложението на А. Стойкова, Лорита 
Радева и Георги Георгиев доклада да бъде отложен за следващо заседание, за разглеждане на 
становището на кмета на район „Банкя“, за присъствието му в заседание на Комисията и за 
предоставяне от негова страна на конкретна информация за реституираните имоти и 
тяхната квадратура. 

1.Комисията отлага произнасяне по доклада за следващо заседание, за разглеждане на 
становището на кмета на район „Банкя“, за присъствието му в заседание на Комисията и за 
предоставяне от негова страна на конкретна информация за реституираните имоти и 
тяхната квадратура. 

Поименното гласуване за отлагане на доклада е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За          Против За  Против - Против Против Против Против 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За  За - Против За За За 
ЗА 8 

ПРОТИВ 7 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 1. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За За За - За  За  За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За  За - За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК Образование, култура, наука и културно 
многообразие, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

3.Доклада е разпределен за разглеждане  и в ПК по Финанси и бюджет, които подкрепят 
доклада с предложения проект за решение. 
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Извън точката, Георги Георгиев, като заместник председател на Комисията казва, че 
всички общински съветници са се подготвили и са се запознали предварително с докладите на 
Главния архитекти и предлага да не се представят от Здравков на екрана,  а директно да се 
гласуват, тъй като се губи време. Да се дискутира само там, където има въпроси. Иначе се губи 
време и не могат да участват в работата на другите комисии. 

Борис Бонев възразява на предложението на Георги Георгиев, като казва, че предвид 
особената материя, която се разглежда в тази Комисия, в рамките на представянето на 
докладите възникват въпросите и става дискусия. По скоро е необходимо да се помисли за 
разместване на графиците на Комисиите и да започват някои по- рано, а други по- късно. 

Грети Стефанова е съгласна с Борис Бонев и казва, че няма да подкрепи предложението 
на Георгиев и че тук е мястото, където сътрудниците и експертите на Комисията да се 
изказват. 

Росица Николова също като заместник председател на Комисията и като единствен 
архитект в тази Комисия от съветниците, казва, че предвид спецификата на материята, която 
се разглежда тук най- важното е визуално да се покажат графичните части, които дават пълна 
информация.  

Георги Георгиев оттегля предложението си. 

Христина Петрова /гражданка/ предлага заедно с графичните материали да се 
преглеждат обхватите на заповедите, с които тези планове са допуснати, като казва, че 
писмено е падала предложението си, като го е изпратила на имейла на Комисията. 

Севделина Петрова  казва, че е получено писмото от г-0 жа Петрова и ще й бъде 
отговорено писмено. 

По т. 2. от дневния ред: 

По доклада е представен от вносителя коригиран проект за решение, с вх. № СОА22-ВК66-
13544/3/16.04.2024 г. в изпълнение на Решение на Комисията от миналото заседание за 
изключване от обхвата образуването на нов УПИ V- 1266, 2027 и коригиране на проекта за 
решение. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения коригиран проект за решение, с вх. № 
СОА22-ВК66-13544/3/16.04.2024 г. на Главния архитект на СО. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За За За - За  За  За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За  За - За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 3. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За За За - За  За  За За 
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АННА  
СТОЙКОВА 

ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За  За - За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 4. от дневния ред: 

Здравков коментира забележката в становището на Сачкова, като казва, че  има право и 
предлага при о.т. 79к, „нова“ да отпадне. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага, 
поради допусната техническа грешка в „относното“ на проекта за решение вместо текста  
„…о.т.79к /нова/….“ да се чете текста: „… о.т. 79к….“. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За За За - За  За  За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За  За - За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 5. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За За За - За  За  За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За  За - За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 6. от дневния ред: 

Здравко Здравков коментира забележките в становището на Сачкова и казва, че 
действително о. т. 79 к е дублирана. Оттегля си доклада, за преработка. До края на деня ще 
изпрати писмо за оттегляне на доклада. 

1. Комисията не се произнася по доклада, тъй като вносителя си го оттегля, за 
преработка. 

По т. 7. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 Поименното гласуване е както следва:  
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СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За За За - За  За  За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За  За - За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 8. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За За За - За  За  За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За  За - За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

3.Доклада е разпределен за разглеждане  и в ПК по Инженерна инфраструктура и енергийно 
планиране, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 9. от дневния ред: 

Здравков коментира забележките в становището на Б. Къдрева, като й благодари, тъй 
като е било пропуснато да се качи плана на сайта. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За За За - За  За  За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За  За - За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 10. от дневния ред: 

Грети Стефанова пита за отводняването  чрез заустването в дере и, че трябва да се 
преустанови тази практика. 

Здравко Здравков отговаря, като казва, че това се преценява от „Басейнова дирекция“, тя 
е компетентна. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
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Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За За  За - За За За За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За  За - За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 11. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За За  За - За За За За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За  За - За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 12. от дневния ред: 

Здравко Здравков коментира забележката в становището на арх. Къдрева, че наклона 
на улицата е по- голям, за което сме описали, че е необходимо по Наредба 2, § 8 да стане това. 
Пропуснато е в правните основания, иска да се допълни. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага в 
правните основания на проекта за решение да се добави и § 8 от Наредба № РД-02-20-2/2017 г. 
на МРРБ за планиране и проектиране на комуникационно- транспортната система на 
урбанизираните територии.  

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За За  За - За За За За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За  За - За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 13. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  
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СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За За  За - За За За За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За  За - За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 14. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За За  За - За За За За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За  За - За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 15. от дневния ред: 

Главния архитект на СО напуска заседанието, поради ангажимент, като докладите ще 
се представят от арх. Златко Терзиев от НАГ. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За - За - - - - За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 10 

За -  За - Възд. се За За За 
ЗА 9 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 1 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 16. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За - За - - - - За 
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АННА 
СТОЙКОВА 

ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 10 

За -  За - За За За За 
ЗА 10 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

3.Доклада е разпределен за разглеждане  и в ПК по Инженерна инфраструктура и енергийно 
планиране, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 17. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За - За - За - - За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 10 

- -  За - За За За За 
ЗА 10 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

3.Доклада е разпределен за разглеждане  и в ПК по Инженерна инфраструктура и енергийно 
планиране, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 18. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За - За - За - - За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За -  За - За За За За 
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 19. от дневния ред: 

Лорита Радева предлага доклада да бъде отложен за следващо заседание и Главния 
архитект да го докладва по- обстойно. 

Росица Николова казва, че този ПУП се различава с ОУП, пита дали транспортната 
схема отговаря, имота попада в 2 зони и се предвижда 2 етажна къща, но е в Северен парк. 

Димитър Петров също предлага доклада да бъде отложен, за да се изясни. 

1. Комисията отлага произнасянето по доклада за следващо заседание.  

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 
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За  За - За - За - - За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За За - За За За За 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които не подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 20. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За - За - За - - За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За За - За За За За 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 21. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За - За - За - - За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За За За - За - За За 
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 22. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За - За - За - - За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За За За - Възд. се - За За 
ЗА 10 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 1 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
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гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 23. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За - За - За - - За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За За За - Възд. се - За За 
ЗА 10 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 1 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 24. от дневния ред: 

Росица Николова казва, че е председател на Работната група, сформирана от  Кмета на 
СО, които вече са имали няколко заседания и не вижда защо трябва да се създава Временна 
Комисия, която би дублирала работата на Работната група. Казва също, че Мирослав Боршош е 
член на Работната група. 

Мирослав Боршош казва, че Временната Комисия ще даде концепция.  

1. Комисията подкрепя доклада, като предлага изменение и допълнение  в проекта за 
решение, а именно: т. 2 да добие следната редакция:  

т. 2 „Определя следния състав на Комисията: Председател Мирослав Боршош и членове: 
Ася Тодорова, Севделина Петрова, Иван Виделов, Ивайло Йонков, Борис Бонев, Бонка Василева, арх. 
Росица Николова, Ивайло Костадинов и Еньо Савов.“ 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  Против За Против - Против - - Против 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За  За - За За За За 
ЗА 9 

ПРОТИВ 4 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Образование, култура, наука и културно 
многообразие, които подкрепят доклада, като предлагат изменение и допълнение  в проекта за 
решение, а именно: т. 2 да добие следната редакция „Определя следния състав на Комисията: 
Председател Мирослав Боршош и членове: Ася Тодорова, Севделина Петрова, Иван Виделов, 
Ивайло Йонков, Борис Бонев, Бонка Василева, арх. Росица Николова, Ивайло Костадинов и Еньо 
Савов.“ 

По т. 25. от дневния ред: 

Вили Лилков представя доклада, като казва че сериозен анализ трябва да бъде изготвен 
от Кмета на СО и той да реши какъв вариант да ни предложи. Предлага срока да бъде съкратен и 
в 1 срок да предложи  Кмета на СО специализираната структура. Казва, че 2 ПК на СОС вече са се 
произнесли. 

Комисията по Опазване на околната среда, земеделие и гори са подкрепили доклада с 
предложения проект за решение, като предлага следните изменения и допълнения: 
1.      Т. 1  от проекта за решение да придобие следният вид, а именно “т. 1 Възлага на кмета на 
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Столична община в двумесечен срок от вземане на настоящото решение да предложи за 
утвърждаване от Столичния общински съвет на специализирана структура за проучване, 
управление и развитие на находищата на минерални води, както и на геотермалния енергиен 
потенциал и свързаната със тях инфраструктура на територията на Столична община“. 
2.      Към т. 3 от проекта за решение след Постоянната комисия по финанси и бюджет да се 
добави следното: „Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 
жилищна политика, Постоянната комисия по опазване на околната среда, земеделие и гори и 
Постоянната комисия по международно сътрудничество и туризъм, европейски програми и 
проекти“. 

А становището на ПК по Международно сътрудничество е следното: Комисията подкрепя 
доклада с предложения проект за решение, като се присъединява към направените изменения и 
допълнения на ПК по ООСЗГ по т. 1 от проекта за решение, а именно: 
1.      Т. 1  от проекта за решение да придобие следният вид, а именно “т. 1 Възлага на кмета на 
Столична община в двумесечен срок от вземане на настоящото решение да предложи за 
утвърждаване от Столичния общински съвет на специализирана структура за проучване, 
управление и развитие на находищата на минерални води, както и на геотермалния енергиен 
потенциал и свързаната със тях инфраструктура на територията на Столична община“. 
2.      Комисията не подкрепя предложението за допълнение на т. 3 от проекта за решение, като 
предлага т. 3 от проекта за решене да придобия следният вид, а именно: „т. 3 Контролът по 
изпълнение на настоящото решение се възлага на Постоянната комисия по международно 
сътрудничество и туризъм, европейски програми и проекти“. 

Здравко Здравков казва, че в неговия ресор са прехвърлени минералните извори и има 1 
човек, който работи по тях. Казва, че трябва екип от специалисти и трябват средства и не е 
по силите на неговото направление да прави геоложки проучвания. 

Думата бе дадена за изказване на Миладина Монова от Българската асоциация 
термално наследство, която не подкрепя доклада. 

Георги Георгиев счита, че доклада трябва да се преработи с конкретен числен състав, 
с организационна структура, иначе Герб няма да го подкрепи, иска отлагане. 

Лорита Радева  казва да не се отрича направеното като банята в Овча купел, Горна 
баня, Банкя. 

Анна Стойкова счита, че идеята е добра, но всичко е объркано. 

Севделина Петрова предлага да се отложи доклада. 

Вили Лилков е против да се отлага. 

Иван Сотиров казва, че с този доклад се дава заданието на Кмета на СО и той да реши 
и предложи каква структура да бъде. 

Б. Бонев казва, че доклада има и форма и съдържание, че СОС задава рамката. 

Весела Тончева счита, че доклада е с объркана философия. 

Председателя на Комисията подлага на гласуване направеното предложение за 
отлагане на  доклада: 

Поименното гласуване за отлагането на доклада е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

Против Против За  Против - Против - - Против 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За  За - Възд. се Против Против - 
ЗА 4 

ПРОТИВ 7 

ВЪЗД. СЕ 1 

В резултат на проведеното гласуване, Комисията не приема отлагането на доклада. 
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Председателя на Комисията подлага на гласуване доклада, като предлага Комисията да 
се присъедини към становището на ПК по ООСЗГ, като само коригираме срока да е едномесечен.  

      1.Комисията подкрепя доклада, като се присъединява към направените изменения и 
допълнения в становището на ПК по Опазване на околната среда, земеделие и гори и предлага 
във видоизменената от тях т. 1 вместо  текста  „…в двумесечен срок…“ да се счита текста „….в 
едномесечен срок…“. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

Възд. се За Против За - За - - За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

Възд. се За  Възд. се - - За За Възд. се 
ЗА 7 

ПРОТИВ 1 

ВЪЗД. СЕ 4 

По т. 26. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За - За - За - - За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За За  За - - За За За 
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 28. от дневния ред: 

Лорита Радева пита дали има икономически анализ някакъв колко ще струва ежегодно. 
Предлага да се допълни точка  в проекта за решение Кмета на СО да внесе в СОС чрез ПК по 
Архитектура и ПК по Икономика за резултатите от извършените действия по т. 1. 

Христо Копаранов не възразява такава добавка да бъде направена, предлага да се включи и 
чл.  37 от Закона за горите, като т. 1 придобива следния вид: Т. 1. Възлага на кмета на Столична 
община в тримесечен срок да предприеме всички необходими фактически и правни действия 
пред Министерски съвет, както и пред всички съответно компетентни държавни органи, за да 
се предостави на Столична община по реда на чл. 37 от Закона за горите, управлението върху 
имотите държавна собственост, представляващи части от пътищата към м. “Алеко” и м. 
“Златните мостове”. 

1. Комисията подкрепя доклада и  предлага проекта за решение да придобие следната 
редакция: 

Т. 1. Възлага на кмета на Столична община в тримесечен срок да предприеме всички 
необходими фактически и правни действия пред Министерски съвет, както и пред всички 
съответно компетентни държавни органи, за да се предостави на Столична община по реда на 
чл. 37 от Закона за горите, управлението върху имотите държавна собственост, 
представляващи части от пътищата към м. “Алеко” и м. “Златните мостове”. 

Т. 2. Възлага на Кмета на Столична община да информира Столичния общински съвет чрез 
ПК по Устройство на територията, архитектура и жилищна политика и ПК по Икономика, 
собственост и дигитална трансформация за резултатите от извършените действия по т. 1. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 



14 

 

За  За - За - За - - За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За За За - За - За За 
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 29. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За За  За - За За За За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За  За - За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 30. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада, като предлага в проекта за решение да бъдат 
отразени измененията и допълненията, съгласно становището на Главния архитект на СО с № 
СОА24-ВК08-5281/1/16.04.2024 г. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За - За - За - - За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За -  За - За За За За 
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК Образование, култура, наука и културно 
многообразие, които подкрепят доклада като се присъединяват в изм. и доп. в предложения 
проект на решение обективирани в становище с вх.№ СОА24-ВК08-5281-[1] / 16.04.2024 г. 

По т. 31. /Разни/ от дневния ред: 

Росица Николова повдига въпроса за исканата отдавна информация в спешен порядък от 
ресор Строителство на СО и от Софинвест и липсата на предоставена такава. 

Севделина Петрова казва, че ще отправи запитване защо не са изпратили досега 
исканата от Комисията информация. 

По допълнителната т. 1. от дневния ред: 

Мирослав Боршош се присъединява като съвносител по доклада с писмо от 19.04.2024 
г. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

 

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 



15 

 

За  За - За - За - - За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За За  За - - За За За 
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

 

Поради изчерпване на дневния ред в 13. 15 часа Председателят на Комисията Севделина 
Петрова закри заседанието на Комисията. 

 

              Протоколът е изготвен на 25.04.2024 г. 

 /П/ Росица Григорова 

Изготвил: Главен експерт 

                                [име, фамилия, длъжност] 

                                      

                                                                      
Председател на Постоянната  
Комисия по Устройство на 
територията, архитектура и 
жилищна политика:         /П/    Севделина Петрова 
 

[име, фамилия] 
 
 26.04.2024 г. 
 

[дата на подписване] 
                                                                      
Заместник- председател на 
Постоянната  Комисия по 
Устройство на територията, 
архитектура и жилищна политика:         /П/  Арх.  Росица Николова 
 

[име, фамилия] 
 
 26.04.2024 г. 
 

[дата на подписване] 
            

                                                                      
Заместник- председател на 
Постоянната  Комисия по 
Устройство на територията, 
архитектура и жилищна политика:                Георги Георгиев 
 

[име, фамилия] 
 
  
 

[дата на подписване] 
 


